
 
 

Pozvánka na jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  25.1.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová, Václav 

Křepelák, Renáta Typlová – on line 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Tomáš Pokorný 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Bez doplnění 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV schválil Tomáše Pokorného 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška vytvoření rozpočtu na soustředění výběrů chlapců 22.12.2023 ANO 

  vytvoření rozpočtu na semináře zaměřené na ženský florbal 22.12.2023 ANO 

T.Pokorný úprava Soutěžního řádu 18.12.2023 ANO 

T.Faltejsek komunikace s T.Doubkem  31.12.2023 ANO 

předsedové návrhy předpisů soutěží 08.01.2023 ANO 

A.Jansa finalizace rozpočtu 2024 25.01.2023 NE 

T.Pokorný komunikace s V.Hrdinou 25.01.2024 ANO 

A.Jansa formulář na setkání v 2. pol. Sezóny 25.01.2024 ANO 

P.Droznová zpracovat informace k dotacím u konkrétních oddílů 31.01.2024 ANO 

A.Jansa oddíly vhodné pro vstup do PP3 31.01.2024 NE 

T.Pokorný prvotní nástřel projektu pro neligovou soutěž 31.01.2024 NE 

T.Faltejsek oslovení rádia pro spolupráci 31.01.2024 ANO 

L.Jansová komunikace s kraji o případné podporu ohledně ankety 31.01.2024 ANO 

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024 NE 

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.04.2024 ANO 

 

 



 
 

Připomínky k úkolům: 

úprava Soutěžního řádu – stále v řešení, viz bod LK 

komunikace s T.Doubkem – do 28.1. zpracuje materiál ohledně námětů na zlepšení práce s médii, poté se 

rozhodneme o možné spolupráci 

finalizace rozpočtu 2024 – proběhne aktualizace rozpočtu, kterou do příštího VV A.Jansa připraví 

prvotní nástřel projektu pro neligovou soutěž – T.Pokorný prostudoval materiály zaslané A.Jansou a 

momentálně je nereálné vlastní ligu zorganizovat 

oslovení rádia pro spolupráci - komunikace s panem Oto Gutwirthem, který má v Českém rozhlase tyto věci na 
starost, uvidíme, jestli bude spolupráce dále možná 
komunikace s kraji o případné podporu ohledně ankety – doladí hejtmanky na setkání 26.1. 
prodloužení sezóny do května – vypořádání připomínky – Termínovou listinu není možné prodloužit, bez posunu 

dalších navazujících akcí či kroků. Jde především matriční úkony (sloučení a rozdělení oddílů), tím pádem o posun přihlášek 

do následující sezóny a dále o posun termínů losovacích aktivů. V celém systému těchto navazujících roků (konec sezóny, 

matrika, přihlášky, los) není možné dělat změny termínů bez změn termínů následujících kroků 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Příprava předpisů – sekretářka připravila veškeré předpisy, které budou po jednání 
doplněny o změny a připomínky 

- Přípravky – beze změny 

• P.Droznová vytvoří soubor rozpisů pro všechny otevřené soutěže 
- Elévové – vytvoření předpisů tří soutěží, 

o Dle zájmu uvidíme, které soutěže se vypíšou 

• Regionální 3+1 – pro družstva, kterým nevadí cestovat a chtějí hrát co 
nejkvalitnější zápasy 

• Krajské ligy 3+1;3+1 

• Krajské přebory 3+1 

• Otevřené otázky, které je nutné správně argumentovat: 

• dojezdové vzdálenosti (Regionální liga) 

• v případě přihlášení více družstev jednoho oddílu do Přeboru, bude 
každé družstvo s velkou pravděpodobností jezdit jinam – zvýšené 
nároky na startovné, cestovné, trenéry 

• v případě velkého množství dohlašovaných týmů narazíme na kapacity 
pořadatelství 

- Liga mladších žáků 
o Zápasy do rozhodnutí, otázka jestli umí FIS 

- 2. liga juniorů, 2. liga dorostenců a Liga starších žáků 
o  z 1. koše sestup jedno družstvo 

- Ve všech soutěžích, kde se počítá skóre – zápasy hrané do rozhodnutí – jedou tři hráči a 
následně může kdokoliv 

- Liga starších žákyň 
o Otevřeme systém 5+1, podmínka je mít přihlášené družstvo ve 3+1, otevřená soutěž  
o 6-8 turnajů za sezónu 

- Přebor starších žákyň 
o Systém 3+1, otevřená soutěž 
o 4-6 turnajů za sezónu 

- Přebor žen  



 
 

o Vypsat novou soutěž 

• ÚKOL: P.Droznová zpracuje připomínky, vloží na disk k doplnění členů VV, nejpozději 
5.2. odejde na oddíly s informací o on-line jednání, které proběhne 12.2. 

 

• Změny termínů – aktuálně není žádný požadavek pro změnu termínu 

• Problémy oddílů 
- IBK Hradec Králové – udělena kontumace na základě nedodržení nástupu hráček 

na soupisce z 50% 
o Podnět zaslán na členy Komise soutěží 
o Odpověď od Jakuba Podluckého: 

Oproti „běžnému režimu“ došlo k: 

- Start čtyř hráček, které věkově spadají do dané kategorie, ale jsou 

napsány na starší kategorii – v souladu se SŘ, protože oddíl má 

pouze jedno družstvo v dané kategorii (bod 15.5. písm. d) SŘ) 

- Nedodržení pravidla 50 % z aktuální soupisky/mladší – v souladu se 

SŘ, protože v kategorii starších žákyň toto pravidlo neplatí (bod 5.3 

písm. f) SŘ). 

- Start jedné hráčky z o jednu mladší kategorie – v souladu se SŘ 

(bod 5.3. písm. e) SŘ). 

Závěr: utkání nemělo být kontumováno, protože nedošlo k porušení 

žádného ustanovení SŘ 

o Sekretářka se dále spojila s Michalem Havelkou, se kterým byla záležitost 
řešena od samého počátku, a který se do řešení dále zapojil 

o Ten po rozhovoru s J.Podluckým potvrdil, že kontumace neměla být 
udělena a řeší další postup v této situaci 

o Sekretářka dále upozornila, že informace v Soutěžním řádu jsou zmatečné 
a pokud si je správně neumí vyložit ani zaměstnanci, ani oddíly, je úprava 
naprosto nezbytná 

• Pokuty  
o Celkově uděleno 35 pokut za cca 26.000 Kč 

• Kontumace 
- V kontumacích jsou uvedena i družstva, která nedojela na turnaj; kontumace 

těchto zápasů se ale ve FISu neprovádí 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vr
oC/edit#gid=1318084218 
 

6.2. Komise mládeže 

• Tréninky výběrů – nadále probíhají dle plánu 

• Turnaj North Cup – zhodnocení – trenéři zaslali písemná hodnocení turnaje, kde 
popsali pozitivní i negativní stránky hry, dále popsali prostor pro další práci v rámci TJ; 
- po organizační stránce dobře uspořádáno, jediný negativní komentář byl k výběru 
oběda mezi zápasy (vepřo-knedlo) 

• Vytvoření dokumentu Koncepce práce s výběry – dokument bez připomínek,  

• ÚKOL: T.Faltejsek odešle také na členy VV 

• T.Faltejsek dále přednesl informace z jednání celostátní KVM 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218


 
 

• Naplánované setkání komise na 8.2. bude posunuto z důvodu posunutí setkání 
s oddíly 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé úkony 

• Řešení stížnosti FBK Jičín na Filipa Neumana – stížnost vyřešena, Filipovi udělena 
finanční pokuta 1 500,- Kč + podmíněné zastavení činnosti na tři měsíce s 
odkladem na dvanáct měsíců + nutná omluva klubu FBK Jičín 

• Řešení stížnosti FBC Orel Rtyně na výkon a postup řešení situací rozhodčích 
Martina Halouska a Radka Hrdličku – stížnost aktuálně v řešení 

• Zasedání KRD HKaPA 20.12.2024 – posuny na listinách, výhled na posun 
nějakého páru na CE listiny, zhodnocení práce delegátů 

• Projednána odpověď od předsedy celostátní KRD na naše připomínky  

• Školení rozhodčích – Emoce a tresty II. (8.1.2024 – Václav Křepelák), Aplikace 
pravidel III. (9.1.2024 – Jakub Vlček), Budování páru II. (15.1.2024 – Daniel Suchý) 

• Plánované akce 

• Mentoring – zápas Náchod – Rtyně (rozhodčí Daniel Suchý/Lukáš Drahný) – 
28.1.2024  

• Kemp rozhodčích HKaPA - 17.-18.2.2024 

• Školení a semináře pro rozhodčí a delegáty – praktická školení, vzdělávací 
semináře, postupové školení rozhodčích C-D – termíny v druhé polovině sezóny 

• Zakončení sezóny – 18.-19.5.2024 
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Seminář trenérů – v procesu 

• Proběhlo on-line setkání komisí rovných příležitostí a komisí ženského florbalu 
- Řešilo se hlavně náborování děvčat 

- Nastavení soutěží 

- Problémy jednotlivých regionů (málo dívek, pomoc k náborování, nedostatečné 

vzdělání pro trenéry, nedostatek trenérů) 

- Projekty regionu 

- Lepší využití ČEPS Cupu v náborování dívek (L.Jansová – v HK kraji se chodí 

dívat zástupci oddílů a oslovují vytipované hráče a hráčky, O.Laška – v PA 

kraji nikdo příliš nechodí) 

- Projekty pro MS Žen Brno a Ostrava – návrhy 

- Setkání by se mělo opakovat několikrát za rok. Tentokrát formou seznámení 

všech regionů mezi sebou a představení svých komisí a záměrů. 

 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

o Lukáš Doubek – pomoc v rámci sociálních sítí 

 



 
 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• Cca 30 tis líp oproti původnímu plánu 

• ÚKOL: A.Jansa – aktualizace rozpočtu 2024 
 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• KODEX ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ČESKÉHO FLORBALU 

▪ Bod převeden na další jednání 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Všichni mají zadané úkoly, na příštím jednání projedeme bodově 

• ÚKOL všichni – kontrola rozvojového plánu 
 

11.  Disciplinární komise 

• P.Droznová informovala o zahájení dalšího řízení 

 

12.  Různé 

12.1. Školské turnaje – střelecké soutěže – informace k soutěži přišly až po odehrání veškerých 

našich krajských kol Subterry 

• L.Jansová i O.Laška se shodli na tom, že je škoda, že školy nedostanou kromě 

diplomů nic za účast v krajských kolech 

12.2. Valná hromada – zamluvena Nemošická hospoda 

12.3. Startuje projekt Trenéři do škol v Pardubicích 

• V konkrétním městě je nutná spolupráce čtyř sportů, trenéři následně chodí do 

hodin tělocviku, není možnost náborů, cílem je všestranný sport pro děti ZŠ 

• Zastoupení v podání Hagy Pardubice 

12.4. L.Jansová připravuje proces spuštění regionální ankety 

 

13. Další setkání proběhne 22.2. od 9:00 hodin 

 

14. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová doplnění předpisů o připomínky 30.01.2024   

T.Faltejsek zaslání Koncepce práce s výběry na členy VV 31.01.2024   

P.Droznová zaslání návrhů na oddíly, informace o on-line setkání 05.02.2024   

A.Jansa oddíly vhodné pro vstup do PP3 22.02.2024   

A.Jansa aktualizace rozpočtu 2024 22.02.2024   

Předsedové kontrola rozvojového plánu 22.02.2024   

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024   



 
 

 

Jednání ukončeno ve 12 hodin. 

Byly podepsány bezhotovostní cestovní příkazy. 

 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 


